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Protokół nr 52/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 marca 2012 r. 

 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za 2011 r. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania 
budżetu Powiatu Nowomiejskiego za 2011 rok.  
Wicestarosta nawiązując do tematu poręczeń, zapytał o poręczenie dla Szpitala związane z informatyzacją?  
Skarbnik wyjaśniła, że nie jest to poręczenie, które obciąża budżet. Jest to hipoteka w formie aktu 
notarialnego. 
Starosta zapytała jaką kwotę środków pieniężnych Powiat przekazał świetlicy „Nazaret”?  
Skarbnik wyjaśniła, iż była to łączna kwota w wysokości 18.000,00 zł, po czym Starosta poinformowała  
o spotkaniu z Burmistrzem Nowego Miasta Lubawskiego, który zawiadomił Starostę o negatywnych 
opiniach ze strony Księży odnośnie dofinansowania świetlicy „Nazaret” przez Powiat Nowomiejski oraz 
Urząd Miasta. Dodała, iż Powiat Nowomiejski ogłosił nawet kolejny konkurs, aby przekazać dodatkowe 
środki na funkcjonowanie świetlicy.  
Skarbnik oznajmiła, że nie bez powodu została w bieżącym roku podana po raz pierwszy informacja, z której 
można dowiedzieć się także, jakie Powiat w danym roku zawierał umowy. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Drugim punktem porządku była analiza wynagrodzeń w jednostkach budżetowych wykonujących 
zadania własne Powiatu na rok 2012. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Barbara Bagińska- specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
 

Pani B. Bagińska szczegółowo przedstawiła informację dotyczącą analizy wynagrodzeń osobowych 
pracowników administracji i obsługi (w palcówkach oświatowych z wyłączeniem nauczycieli) 
zatrudnionych w danej jednostce w poszczególnych rozdziałach wg klasyfikacji budżetowej, która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. Sprawozdanie obejmuje wykonanie za rok 2011 oraz planowanie na 2012 rok.  
Starosta zapytała, czy różnice w szkołach wynikają z różnego stopnia zaszeregowania nauczycieli? 
Pani B. Bagińska wyjaśniła, że analizie zostali poddani tylko pracownicy administracji i obsługi.  
Wicestarosta oznajmił, iż PUP w Nowym Mieście Lubawskim otrzymuje dofinansowanie z Funduszu Pracy. 
W związku z tym, zapytał jaka jest liczba etatów oraz przyznawana kwota z Funduszu Pracy w poprzednim  
oraz bieżącym roku. 
Pani B. Bagińska odpowiedziała, iż liczba osób się nie zmieniła, zaś wysokości przyznawanych środków z 
Funduszu Pracy na chwilę obecną nie potrafi wymienić.    
Wicestarosta dodał, że środki przeznaczane na Fundusz Pracy są dużo mniejsze, a liczba etatów pozostaje 
bez zmian. Zasugerował, iż należy pod tym względem przyjrzeć się PUP w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pani B. Bagińska wyjaśniła, że Dyrektor PUP poinformował o konieczności przestrzegania norm 
europejskich, w których określona jest ilość bezrobotnych przypadająca na jednego pracownika PUP.  
Zarząd analizował premie regulaminowe, nagrody oraz premie uznaniowe na rok 2011 oraz 2012.  
Starosta zaproponowała, aby zastosować odmienną taktykę. Zasugerowała, by przedstawić dyrektorom 
jednostek organizacyjnych Powiatu kwotę średniego miesięcznego wynagrodzenia oraz aby dyrektorzy sami 
decydowali jakie działania należy podjąć, by taką kwotę osiągnąć. Zapytała również z czego wynika różnica 
w wynagrodzeniach oraz w premiach w ZDP. Pomimo tego, iż ZDP w 2011 roku miał więcej pracowników 
przeznaczał mniej środków na wynagrodzenia niż w roku 2012, w którym posiada mniejszą ilość etatów.  
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Pani B. Bagińska wyjaśniła, że w 2011 roku wzięto pod uwagę również pracowników interwencyjnych. 
Starosta zwróciła uwagę także, iż ogółem w jednostkach organizacyjnych Powiatu w 2011 roku było 201 
etatów, w 2012 roku 190,5, zaś wynagrodzenie w 2012 roku jest wyższe niż w roku 2011. Dodała również, 
że łącznie nagrody w 2012 roku stanowią około 10 % nagród 2011 roku.  
Skarbnik wyjaśniła, że pojawił się błąd. W 2011 roku w przeciwieństwie do 2012 roku nie zostali 
uwzględnieni pracownicy funkcyjni.  
Starosta zadecydowała, aby zweryfikować analizę wynagrodzeń w jednostkach budżetowych wykonujących 
zadania własne Powiatu oraz by pani Skarbnik wraz z panią B. Bagińską ponownie omówiły niniejsze 
zagadnienie na kolejnym posiedzeniu Zarządu.  
 

Zarząd zapoznał się z analizą wynagrodzeń w jednostkach budżetowych wykonujących zadania własne 
Powiatu na rok 2012.  
 

/Pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Trzecim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Poinformowała, iż materiały 
zostaną rozdane oraz omówione na Wspólnych Komisjach.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Czwartym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany  
w budżecie. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie. Poinformowała, iż materiały zostaną również rozdane 
oraz omówione na Wspólnych Komisjach. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia stawki dotacji 
na jednego słuchacza dla niepublicznych szkół i placówek oświatowo-wychowawczych przyjętej na rok 
2012. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały. Dodała, że pisząc projekt uchwały sugerowano się na 
trzech ościennych Powiatach: Działdowo, Brodnica oraz Iława.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem porządku było rozpatrzenie wniosku i zajęcie stanowiska w sprawie prośby  
o wsparcie finansowe potrzebne do odbudowy budynku gospodarczego, który uległ całkowitemu 
zniszczeniu na skutek pożaru. 
 

Starosta odnosząc się do wniosku pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 
2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowiącego załącznik nr 5, podkreśliła, iż jest to 
tylko budynek gospodarczy. Dodała, że w każdym przypadku Rada Powiatu rozpatrywała pozytywnie tego 
typu wnioski. Wyraziła obawę, że jeżeli Zarząd będzie aprobował wniosek, w konsekwencji społeczeństwo 
zacznie składać wnioski związane z każdym wydarzeniem losowym.  
Wicestarosta zaproponował, aby przyznać kwotę dofinansowania w wysokości 1.000,00 zł. 
 

Zarząd zadecydował, by rozpatrzyć pozytywnie wniosek oraz by przyznać dofinansowanie w wysokości 
1.000,00 zł. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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Siódmym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Sekretarz wyjaśniła, iż zmiana regulaminu wiąże się z planowaną zmianą godzin pracy w Starostwie 
Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim. Proponuje się, by w Starostwie Powiatowym urzędowano  
w każdym dniu tygodnia w jednakowych godzinach od 7:15 do 15:15.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ósmym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Starosta zapytała, czego dotyczą zmiany w Statucie?  
Pan A. Korecki wyjaśnił, iż w większości są to drobne zmiany kosmetyczne.  
Dodał również, że Rada Społeczna nie ma wpływu na Statut. Projekt uchwały można przyjąć bez obaw.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyznania 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Nowomiejski. 
 

Pan A. Korecki poinformował, iż zostały złożone dwa wnioski, na 1.000,00 zł oraz 200,00 zł.  
Wicestarosta zapytał, ile posiedzeń powinno być w roku? 
Pan A. Korecki odpowiedział, że powinno być jedno posiedzenie.  
Pani K. Trzaskalska nadmieniła, iż będzie optowała za takim rozwiązaniem, aby posiedzenia odbywały się 
tylko jeden raz w roku.  
Starosta dodała, iż należy patrzeć rozsądnie, ponieważ nie można przewidzieć kiedy zachoruje dana osoba.  
Pani K. Trzaskalska wyjaśniła, że jeżeli będzie miała miejsce losowa sytuacja, wtedy przychyli się do 
decyzji, by zgromadzono nadzwyczajne posiedzenie.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dziesiątym punktem porządku było zapoznanie się z informacją dotyczącą rozwiązania umowy  
z Panem Markiem Lamparskim o zarządzanie Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki 
Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Starosta poinformowała, iż pan Marek Lamparski złożył pismo o rezygnacji z zarządzania Samodzielnym 
Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Zarząd zapoznał się z ww. informacją.   
 

Jedenastym punktem porządku było zapoznanie się z planowanym naborem klas pierwszych na rok 
szkolny 2012/2013 w szkołach ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Zarząd zapoznał się z planowanym naborem klas pierwszych na rok szkolny 2012/2013 w szkołach 
ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Dwunastym punktem porządku było zapoznanie się z materiałami dotyczącymi Warmińsko- 
Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej im. Karola Wojtyły w Elblągu Filii w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

Skarbnik przytoczyła słowa Członka Zarządu Województwa Warmińsko- Mazurskiego, Anny Wasilewskiej 
pochodzące z pisma stanowiącego załącznik nr 4: „Przekazywana Powiatowi dotacja, obliczona w powyższy 
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sposób, nie mogłaby być wyższa od rzeczywistych rocznych kosztów funkcjonowania Warmińsko- 
Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej w Elblągu Filii w Nowym Mieście Lubawskim obowiązujących na 
dzień przekazania tej Filii Powiatowi.” Zasugerowała, żeby Powiat wyraził zgodę na przejęcie Biblioteki, 
przy czym poprosił o podjęcie uchwały, z której wynikałoby, iż Powiat otrzyma informację o wysokości 
kwoty subwencji przeznaczanej na działanie ww. Biblioteki.  
Starosta zadecydowała, aby zorganizować spotkanie dotyczące Biblioteki Pedagogicznej. Zasugerowała, że 
należałoby zaprosić na nie panią Danutę Dembską- Kierownika Filii.  
Skarbnik dodała, że należałoby również spotkać się z osobą należącą do Zarządu Województwa 
Warmińsko– Mazurskiego.  
 

Zarząd zapoznał się z materiałami dotyczącymi Warmińsko- Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej im. 
Karola Wojtyły w Elblągu Filii w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Ostatnim punktem porządku były sprawy różne.  
 

Starosta poinformowała Członków Zarządu o otrzymanym piśmie z Ministerstwa Sprawiedliwości, które 
dotyczy zniesienia Sądu Rejonowego oraz utworzenia wydziału pozamiejscowego. Dodała, iż w odpowiedzi 
zaneguje przedstawiony argument, że powyższe działanie w przyszłości będzie skutkować bardziej 
wydajnym wykorzystaniem kadry sędziowskiej.  
Skarbnik powiadomiła o wniosku Komitetu Rozbudowy Szpitala dotyczącym wsparcia finansowego przy 
zakupie specjalistycznych mebli medycznych niezbędnych do wyposażenia pracowni endoskopowej. 
Wyjaśniła, że Powiat nie może wprost przekazać Stowarzyszeniu pieniędzy. Zasugerowała, aby Komitet 
Rozbudowy Szpitala zorganizował akcję charytatywną, którą Powiat mógłby dofinansować.   
Przewodnicząca Zarządu podziękowała za obecność na posiedzeniu oraz zamknęła posiedzenie Zarządu. 
 
 
 
Protokół sporządziła:        Przewodnicząca Zarządu 
 
Monika Mioskowska                 Ewa Dembek 
 


